

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NOOR CAPITAL MARKTS FOR DIVERSIFIED INVESTMENTS Date: 21-09-2023 04:45:17 PM Subject: Announcing the distribution of cash dividends</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: نور كابيتال ماركتس للاستثمارات المتعددة التاريخ: 21-09-2023 04:45:17 PM الموضوع: اعلان توزيع ارباح نقدية</p>
<p>Nour Capital Markets for Diversified Investments is pleased to announce to our dear shareholders the start of distributing cash dividends for the financial year ending on 12-31-2022 at a rate of 20% of the company's capital and at the rate of 200,000 Jordanian dinars (two hundred thousand Jordanian dinars) to the shareholders, each according to the percentage of his contribution. In the company as of the date of the General Assembly meeting, 8-27-2023, starting from Monday, 10-2-2023, through the Arab Investment Bank / General Administration Building / Companies Department / Zahran Street.</p>	<p>يسر شركة نور كابيتال ماركتس للاستثمارات المتعددة ان تعلن الى الاخوة المساهمين الكرام بالبدء بتوزيع ارباح نقدية للسنة المالية المنتهية بتاريخ 2022-12-31 بنسبة 20% من راس المال الشركة و بواقع 200000 دينار اردني (مئتان الف دينار اردني) للسادة المساهمين كل حسب نسبة مساهمته في الشركة كما بتاريخ انعقاد اجتماع الهيئة العامة 2023-8-27 و ذلك اعتبارا من يوم الاثنين الموافق 2023-10-2 من خلال بنك الاستثمار العربي / مبنى الادارة العامة / قسم الشركات / شارع زهران</p>
<p>02-10-2023</p>	<p>02-10-2023</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: عزام بشتاوي</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: عزام بشتاوي</p>